

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von August John an August Hermann Francke.

John, August

Berlin, 21.04.1725

Franckesche Stiftungen zu Halle

Shelf Mark: AFSt/H C 209 : 88

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-238651

Vra summe Reverende,
Parens atque Princeps ex animo
colende,

Litteras tuas nuperimas recte accepi, et quan-
quam doleo, me se de In. Vost. concepta exci-
disse, confido tamen, Dominum nobis monstra-
turum esse aliam ovem, quam hic immolari
velit. Quamobrem etiam etiamque rogo, ut
quantum fieri potest, circumspicias, nobisq. prospicias.
Qui litteras hasce ad Te, Vra summe Reverende, de-
dit, filius est ministri Ecclesiae Prædicatoris,
cognomine Crüger: hæc ecclesia illarum una est,
ubi Domina nostra sus Patronatus possides. Is maxi-
mopere me rogat, ut filium paternæ tuæ curæ
benevolentiaque tradam atq. commendem. Cum Land-
beryam vocarer, hic In. Crüger scripserat collegæ
meo In. M. Späthigiu, ut viderem nimis Favorite In-
am In. Professore Francke. Itaque hunc filium
eius aliter commendare nolo, quam ut rogem Te,
ut illum, quibus rebus fieri potest, adiuves, ut si-
ne, In. Vost. nimis Favorite, recommendent ip. De
cætero comendo Te, Vra summe Reverende beni-
gnissimæ dei tutela. Si de nobis propter Christum
quam diutissime servet! Sic porro amabis,
Vra summe Reverende,
Vostri omnes recte valent. Rela-
tionem de missionariis Domina
mili.

tuum
omni cultu et obsequio
Obey. John.

A Monsieur
Monsieur Frank,
Professeur en theolo-
gie très-célebre
à
Halle.